
Reunió ordinària de la Junta de l’AFA de l’Escola Ferran Sunyer 

Assistents: Anouk, Anna, Amparo, Suzanne, Xènia, Josep, Penélope, Natxo, Clara Garcia, Xavier            

Ferandez Egea, Agustina Rocha, Maria Lloveras. 

Data: 05 de novembre de 2020 

Hora: 19-21 h 

Lloc: Casa 

ORDRE DEL DIA 

 
1. Aprovació de l’acta de la reunió ordinària 08/10/2020. 
2. Extraescolars. 
3. Patis Aiguajoc. 
4. Assemblea general. 
5. Escrits gel hidroalcohòlic i P3. 
6. Kit AFA info bàsica de quarantena. 
7. Consell escolar. 
8. Adreces correus àmbits. 
9. Visibilitzar LGTBI. 
10. Colònies. 
11. Torn obert de paraula.. 

 
1. Aprovació de l’acta de la reunió ordinària del 08/10/2020. 
Aprovada pels presents. S'ha decidit aprovar les actes per correu quan s'envien els àmbits. Així es 
pot modificar si cal i publicar abans de la següent reunió perquè les famílies les puguin consultar. 

 
2. Extraescolars. 
AEE ha decidit obrir les inscripcions per a l'acollida a totes les famílies de l'escola, no només les 
que ja estan inscrites. És una bona notícia per a les famílies que feien servir les extraescolars com 
acollida i ja no tenen aquesta opció. 
 
D'altra banda, s'està ideant la possibilitat d'oferir activitats extraescolars amb els grups bombolles 
com una opció alternativa per a les famílies que s'han quedat sense activitats. Serà per oferir 
alguna cosa mentre durin les restriccions del tipus esportiu. El pla està en la fase inicial i se sabran 
més detalls al final de la setmana que ve. 
 
3. Patis Aiguajoc. 
La Mar ens passarà el contacte de la tècnica del districte que assisteix al Consell Escolar. La 
Suzanne es posarà en contacte amb ella abans de la reunió del Consell del dilluns 9 de novembre. 
 
4. Assemblea general. 
Finalment, l'assemblea general serà el 26 de novembre a les 19h. Es farà una junta extraordinària 
el 19/11 per tancar el pressupost d'aquest curs. Suzanne farà la presentació de les memòries i pla 
de treball en Power Point. Ha demanat que els àmbits enviïn les seves memòries abans del 16 per 
poder muntar la presentació, que revisarem tot l’equip de la junta el dia 19 de novembre a la 
reunió extraordinària. 
 
  



5. Escrits gel hidroalcohòlic i P3. 
Han assistit algunes delegades de P3 a la junta per presentar l'escrit que han fet pel Consorci 
d'Educació reclamant les mancances de recursos que hi ha i les condicions dels espais cedits del 
centre cívic Cotxeres Borrell. 
 
Es faran algunes esmenes al text i es posarà el logo de l'AFA perquè l'escrit tingui el suport de tota 
la comunitat de famílies de l'escola. Es tornarà a passar a les famílies de P3 perquè ens donin el 
vist i plau. Es passarà després a l'escola per tal que  estigui al corrent i també pugui fer 
aportacions si ho creuen necessari i es registrarà al Consorci. També s'exploraran altres vies 
oficials on presentar-lo. 
 
D'altra banda, parlarem amb la  Roser per veure si vol ajudar-nos amb el text del gel i les 
mancances generals que hi ha aquest curs. 
 
6. Kit AFA informació bàsica de quarantena.  
Des de les famílies dels grups que ja han passat la quarantena, ens ha arribat el feedback que de 
vegades és difícil saber quins són els protocols que cal seguir en cada moment, des de les PCRs al 
Moodle. 
 
Ha sorgit la idea de crear un apartat al web de l’AFA on posar un document viu que doni respostes 
als dubtes de les famílies. És un tema que també sortirà a la reunió de delegats i delegades, així 
que esperarem per veure què diu l'escola i ho tornarem a avaluar.  
 
7. Consell escolar. 
Hi ha eleccions al novembre i fan falta quatre representants de les famílies i un/a representant de 
l’AFA. Preguntarem a l'escola per les dates i així podrem començar a fer difusió. 
 
Hi ha reunió del Consell dilluns a les 17h i hi anirà la  Suzanne, tot i que ha deixat clar que 
preferiria no ser la representant de l'AFA al Consell. Hi assistirà perquè ningú més pot. 
 
8. Adreces correus àmbits. 
Sembla que ja estan funcionant bé.  
 
9. Visibilitzar LGTBI. 
S'ha presentat la idea d'afegir un símbol d'acceptació de la comunitat LGTBI al web de l'AFA. 
Primer la Xènia parlarà amb la professora d'un taller sobre el tema que està fent per 
assegurar-nos de fer-ho bé. 
 
10. Colònies. 
Pel que sembla, les colònies se suspendran un cop més aquest curs. Encara s'està per veure, 
però no pinta bé en diversos dels grups. 
 
S'ha presentat la idea d'oferir colònies d'estiu organitzades pel AFA per a tots els cursos de 
l'escola, en paral·lela amb les colònies que l'escola organitza. 
 
La idea ha agradat i s'investigarà una mica més per veure si seria viable per a l'estiu que ve. Ja 
que tampoc acaba d’agradar la idea que aquestes colònies només puguin beneficiar a un 
col·lectiu de l’escola i no a tothom. Es podrien pensar formes de subvenció. Cal madurar la 
idea.  
 
 
11. Torn obert de paraula. 



La reunió ha acabat a les 21h. 
 
S'agraeix molt la participació de les famílies de P3 i l'interès que han mostrat per organitzar-se 
en fer l'escrit. 


